
 
 

 

 

 

 

Spørgsmål fra Kenneth F. Christensen (A), stillet på  
Klima-, Miljø- og Teknikudvalget den 7. juni 
  
Kenneth F. Christensen spurgte til Byggelegepladsen Regnbuens nye 
staldbygning, som der er skimmelsvamp i?  

 

 

 

Svar 

 

Årsag til skimmelplamager 

Center for Trafik og Ejendomme fik en melding ind fra Regnbuen lige efter 

nytår (januar 2022) angående kondens i stalden og nogle skimmelplamager 

på det nye boksinventar.  
 

Løsning 

Efterfølgende blev rådgiver og entreprenør kontaktet. 

Rådgiver anbefalede ekstra udluftning til at afhjælpe den kondens, som 

hestene danner om vinteren, hvor der ikke bliver luftet nok ud.  

 

Udførelse 

Entreprenør har efterfølgende været ude på besigtigelse. Han vil rense ned 

og male, hvor malingen bobler. Dette arbejde sættes i værk efter hestene 

er kommet på sommergræs her i juli, idet der kan drysse malingrester ned i 

hestenes boksunderlag. Så boksene bliver tømt og der slibes ned, 

afrenses, grundes og males igen. 

 

Efter sommerferien etableres ekstra udluftning af stalden ved at opsætte 

ventilator med motor.  
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